
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI

C L U J – N A P O C A

P R O C E S – V E R B A L

Nr. 733948/305/12.09.2022 

Încheiat  cu ocazia  şedinţei  extraordinare convocată de îndată a Consiliului  local al

municipiului Cluj-Napoca din data de 12 septembrie 2022, şedinţă convocată de către primar.

Ședința  se  desfășoară prin platforma on-line  de videoconferință  Cisco webex și  se

procedează la vot electronic. 

La apelul nominal se constată că absentează consilierii  locali:  Vladimir Mătușan și

Rácz Levente-Zsolt. Consiliul local este legal întrunit. 

Secretarul  general  al  municipiului  – supune  la  vot  procesul-verbal  al  şedinţei

anterioare.

Procesul-verbal  al  ședinței  anterioare  a  fost  aprobat  în  unanimitate  – 24 de voturi

pentru  (Boloveschi  Radu  Mihai,  Chira  Beniamin-Marius,  Ciubăncan  Anca  Florinela,

Constantea Radu Mihai,  Covaliu Bogdan-Florin, Cristian Adriana,  Florian Ovidiu Valeriu,

Fugel Edina, Găbudean Marcel, Gliga Florin-Valentin, Ionescu Dinu, Irimie Andrei, Jurja

Marius Sorel, Maior Valentin, Moldovan Ionuț-Daniel, Oană Alexandra, Oláh Emese, Petruș

Flavia-Mihaela, Pop Loredana,  Rácz Béla-Gergely, Rațiu Radu Florin, Tarcea Dan Ştefan,

Vaida Ovidiu și Vișan Ovidiu-Vasile). 

Se intonează Imnul de Stat al României.

           Președintele de ședință – supune atenției următorul proiect al ordinii de zi:

1. Proiect  de  hotărâre  privind  actualizarea  indicatorilor  tehnico-economici  pentru

obiectivul  de  investiții  „Tren  metropolitan  Gilău-Florești-Cluj-Napoca-Baciu-

Apahida-Jucu-Bonțida – etapa I a sistemului de transport metropolitan rapid Cluj:

Magistrala  I  de  Metrou și  Tren  Metropolitan,  inclusiv  legătura  dintre  acestea  și  a

studiilor  conexe  viitoarelor  obiective  de  investiții”  –  componenta  investițională

Magistrala I de Metrou, aprobați prin Hotărârea nr. 719/2021 (aprobarea studiului de

fezabilitate  [documentația tehnică și indicatorii tehnico-economici] pentru obiectivul

de investiții„Tren metropolitan Gilău-Florești-Cluj-Napoca-Baciu-Apahida-Jucu-

Bonțida – etapa I a sistemului de transport metropolitan rapid Cluj: Magistrala I de

Metrou și  Tren Metropolitan,  inclusiv  legătura  dintre  acestea  și  a  studiilor  conexe

viitoarelor  obiective  de  investiții”  –  componenta  investițională  Magistrala  I  de
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Metrou). Proiect din inițiativa primarului.

Președintele de ședință – anunță că cvorumul este 24. 

Se supune la vot ordinea de zi. 

Se constată  că a fost  înregistrat  un număr de 23 de voturi  pentru și  un vot a  fost

neînregistrat, respectiv, votul votul domnului consilier local Jurja Marius Sorel. 

Dl cons. Jurja – anunță că votul este „pentru”.

Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate – 24 de voturi pentru (Boloveschi Radu

Mihai,  Chira Beniamin-Marius, Ciubăncan Anca Florinela, Constantea Radu Mihai,  Covaliu

Bogdan-Florin,  Cristian  Adriana,  Florian Ovidiu Valeriu,  Fugel  Edina,  Găbudean Marcel,

Gliga  Florin-Valentin,  Ionescu  Dinu,  Irimie  Andrei,  Jurja  Marius  Sorel,  Maior  Valentin,

Moldovan Ionuț-Daniel, Oană Alexandra, Oláh Emese, Petruș Flavia-Mihaela, Pop Loredana,

Rácz Béla-Gergely,  Rațiu Radu Florin, Tarcea Dan Ştefan, Vaida Ovidiu și Vișan Ovidiu-

Vasile).

Dl  primar  – le  mulțumește  consilierilor  locali  pentru  promptitudinea  cu  care  au

răspuns invitației de a participa la această ședință, servind, astfel, interesul public; prezintă și

susține unicul proiect de pe ordinea de zi.

Președintele de ședință – îi roagă pe consilierii locali să-i comunice dacă sunt puncte

de pe ordinea de zi la care nu vor participa la vot și la dezbateri.

Se trece la discutarea ordinii de zi aprobate:

  

1. Proiect  de  hotărâre  privind  actualizarea  indicatorilor  tehnico-economici  pentru

obiectivul  de  investiții  „Tren  metropolitan  Gilău-Florești-Cluj-Napoca-Baciu-

Apahida-Jucu-Bonțida – etapa I a sistemului de transport metropolitan rapid Cluj:

Magistrala I de Metrou și Tren Metropolitan, inclusiv legătura dintre acestea și a

studiilor  conexe  viitoarelor  obiective  de  investiții”  –  componenta  investițională

Magistrala I de Metrou, aprobați prin Hotărârea nr. 719/2021 (aprobarea studiului

de  fezabilitate    [documentația  tehnică  și  indicatorii  tehnico-economici]  pentru

obiectivul  de  investiții„Tren  metropolitan  Gilău-Florești-Cluj-Napoca-Baciu-

Apahida-Jucu-Bonțida – etapa I a sistemului de transport metropolitan rapid Cluj:

Magistrala I de Metrou și Tren Metropolitan, inclusiv legătura dintre acestea și a

studiilor  conexe  viitoarelor  obiective  de  investiții”  –  componenta  investițională

Magistrala I de Metrou  ). Proiect din inițiativa primarului.
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Dl cons. Irimie – secretarul Comisiei I – aviz favorabil.

Dl cons. Ionescu – președintele Comisiei VI – aviz favorabil.

Dl Ionel Oprea – proiectant – prezintă și susține actualul punct de pe ordinea de zi. 

Dna  cons.  Oană –  are  anumite  îndoieli  referitoare  la  capacitatea  primăriei  de  a

implementa acest proiect și întreabă care este motivul din pricina căruia s-a așteptat atât de

mult în actualizarea indicatorilor tehnico-economici. 

Dl  primar –  afirmă  că  acest  proiect  de  mare  anvergură  trebuie  să  urmeze  exact

procedurile legale și că se află în grafic. 

Dna cons. Oană – spune că primul termen pentru licitație a expirat în luna mai și că

riscurile care decurg din neîndeplinirea etapelor trebuie să fie asumate de primărie.

Dl Ionel Oprea – proiectant – arată că metodologia aferentă actualizării indicatorilor

tehnico-economici nu a fost aprobată la timp și că, nici la ora actuală nu există o astfel de

metodologie pentru obiectivele căii ferate și a metroului. 

Dl cons.  Boloveschi –  întreabă  dacă până la  sfârșitul  anului  curent  contractele  de

achiziție vor fi încheiate. 

Dl primar – reiterează că, momentan, implementarea proiectului este în grafic.  

Dl cons. Ionescu – întreabă dacă au fost identificate și alte surse de finanțare. 

Dl primar – explică că acest proiect este unul multianual. 

Dl cons. Ionescu – întreabă dacă din bugetul P.N.R.R.-ului pot fi redirecționate sume

necesare finanțării acestui proiect de investiție. 

Dl primar  – precizează că sursele de finanțare sunt cele prevăzute în hotărârea de

guvern. 

Dl cons. Ionescu – întreabă dacă există un risc în obținerea finanțării. 

Dl primar  – conchide  că sursele  de finanțare  sunt  cele  prevăzute  în  hotărârea  de

guvern. 

Dna cons. Oană – invocă necesitatea responsabilității și a transparenței în gestionarea

proiectului; prezintă motivele pentru care grupul U.S.R. Plus este rezervat și se va abține de la

vot. 

Dl  primar –  subliniază  că  acest  proiect  și-a  urmat  toți  pașii  legali  în  procesul

implementării. 

Dl cons. Vișan  – evidențiază eforturile depuse de echipa tehnică a primăriei pentru

realizarea unor asemenea obiective de amploare ținând cont de schimbările apărute pe scena

internațională. 

Se supune la vot proiectul. 
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Se  constată  că  au  fost  înregistrate  19  voturi  pentru  (Chira  Beniamin-Marius,

Constantea Radu Mihai,  Covaliu Bogdan-Florin,  Cristian Adriana,  Florian Ovidiu Valeriu,

Fugel  Edina,  Găbudean Marcel,  Gliga Florin-Valentin,  Irimie  Andrei,  Jurja  Marius  Sorel,

Maior Valentin, Moldovan Ionuț-Daniel, Oláh Emese, Petruș Flavia-Mihaela, Pop Loredana,

Rácz Béla-Gergely,  Rațiu Radu Florin, Tarcea Dan Ştefan, Vaida Ovidiu și Vișan Ovidiu-

Vasile),  patru abțineri  (Boloveschi  Radu Mihai,  Ionescu Dinu, Ciubăncan Anca Florinela,

Oană  Alexandra)  și  un  vot  a  fost  neînregistrat,  respectiv,  votul  doamnei  consilier  local

Adriana Cristian. 

Președintele  de  ședință –  anunță  că  doamna  consilier  local  Adriana  Cristian  nu

răspunde nici la apel, nici la telefon, astfel menționează că cvorumul este de 23. 

Proiectul  a  fost  aprobat  cu  19 voturi  pentru  (Chira  Beniamin-Marius,  Constantea

Radu Mihai, Covaliu Bogdan-Florin, Cristian Adriana,  Florian Ovidiu Valeriu, Fugel Edina,

Găbudean Marcel, Gliga Florin-Valentin, Irimie Andrei, Jurja Marius Sorel, Maior Valentin,

Moldovan  Ionuț-Daniel, Oláh  Emese,  Petruș  Flavia-Mihaela,  Pop  Loredana,  Rácz  Béla-

Gergely,  Rațiu Radu Florin,  Tarcea  Dan Ştefan,  Vaida Ovidiu  și  Vișan Ovidiu-Vasile)  și

patru  abțineri  (Boloveschi  Radu  Mihai,  Ionescu  Dinu,  Ciubăncan  Anca  Florinela,  Oană

Alexandra). 

Președintele de ședință – argumentează importanța acestui obiectiv de investiție. 

     Nemaifiind alte probleme de dezbătut la ordinea de zi, preşedintele de şedinţă declară

lucrările închise.

 Preşedintele de şedinţă,                                                  Secretarul general al municipiului, 

       Ec. Dan Ștefan Tarcea                                                         Jr. Aurora Roșca 

Audierea înregistrării, redactarea, rezumarea și corectura de insp. de spec. Ramona Nistor. 

Notă: Ședinţa a fost înregistrată electronic, putând fi ascultată/consultată pe siteul instituției, ea fiind mai apoi

arhivată în condiţiile legii1.

1 Legea  nr.  16/1996  privind  Arhivele  Naţionale,  republicată,  Legea  nr.  358/2002  pentru  modificarea  şi
completarea Legii nr. 16/1996 a Arhivelor Naţionale, precum şi Dispoziţia primarului nr. 3820/2020 privind
aprobarea unui nou Nomenclator  arhivistic al  documentelor elaborate de către aparatul  de specialitate  al
primarului municipiului Cluj-Napoca și de serviciile publice din subordinea Consiliului local al municipiului
Cluj-Napoca.
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